
PROTOKOL NrXV/2008

obrad XV sesji Rady MiejsHej Ostrzesz6w
odbytej w dniu 21 lutego 2{X}8 roku

Ustawowy stan Rady Miejskiej 21, obecnych na sesji 18 radnych (85,7%).

Nieobecni usprawiqdliwieni :
t. Andrzej Cudniewicz
2. Marek Czwordon
3. Aleksander J6zefrak

W obradach uczestniczylizaprosznni go$t:ie wedlug zalqcznnych list obecno5ci.

Porz4dek obrad
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocno5ci obrad
2. Przedstawienie porzqdku obrad XV sesji Rady Miejskiej
3. Wyb6r sekretarzaobrad XV sesji Rady Miejskiej
4.Prryjjcie protokolu zobrad, )OV sesji Rady Miejskiej
5. Informacja Przewodniczry,ego Rady Miejskiej o dzialaniach podejmowanych w okresie

miedzy sesjami
6. Sprawozdanie Burmistrza zrealiz.acji zadafi w poprzednim okresie, zwlaszpza

z wykonania uchwal Rady Miejskiej
7. Interpelacj e i zapytarua radnych
8. Zapytania i wnio ski przewodni czqcy ch dzielnic i soltys6w
9, Podjgcie uchwal w sprawie:

a) z,atwierdzenia plan6w pracy statych Komisji Rady Miejskiej na 2008 rok
b) zmian w budZecie Miasta i Gminy Ostrzesz6w w 2008 roku (nr 8l/2008)
c) taryf dla zbiorowego zaopatnerua w wodg i zbiorowego odprowadzania Sciek6w

(rv 72/2007)
d) ustalenia najni2szego wynagodzenia dla pracownik6w OSrodka Sportu i Rekreacji

w Ostrzeszowie (nr 78/2007)
e) prryjEcia wartofci jednego punktu dla ustalenia miesigcznych stawek wynagrodzenia

zasrrdinrczego pracownik6w OSrodka Sportu i Rekreacji w Ostrzeszowie (nr 7912008)
f) wystpienia Miasta i Gminy Ostrzesz6w ze Stowarzyszeria Gmin i Powiat6w

Wielkopolski (nr 80/2008)
g) regulaminu okre5lajqpego wysokoS6 dodatk6w i innych skladnik6w wynagrodzenia

nauczyciel i oraz szczeg6lowych warunk6w ich przy zrnwann, a takirc wysoko56,
szczeg6lowe zasady przyznawania i wyplacania nauczycielskiego dodatku
mieszkaniowego (nr 8212008)

h) okreSlenia sposobu podziatu Srodk6w oraz kryteri6w i trybu przyzrnwaria nagr6d
ze specjalnego funduszu nagr6d dlarrn;wzycieliza ich osi4gnigcia dydaktyczno-
-wychowawc ze (nr 83/200 8)

i) ustanowienia shrZebno5ci gruntowej (nr 8al2008)
10. Informacjazdzialalno$ci Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Ostrzesz6w 2a2007 rok
I 1 . Odpowie dzi rc interpelacje i zapytania
12 Sprawy r6ime i informacje
13. Zakohczente
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Do p-ktu l-so Otwarcie i stwierdzenie pmwomocno5ci obrad

Radny Edward Skrzypek - Przewodniczqcy Rady Miejskiej otworzyl
obnady XV sesji Rady Miejskiej i stwierdzil zrc sesja jest prawomocna
do obradowania i podejrnowania uchwal.

Do o-ktu 2-qo Pmedstawienie polzadku obrad XV sesii Radv Mieiskiei
Przewodnicz4sy Rady Miejskiej przedstawil porz$ekobrad, kt6ry radni
otrrymalizzaproszeriemnadzisiejszeobrady.
Mariusz Witek -Zastgpca Burmistrza wni6sl o wycofanie zporzfiku
obrad sesji projektu uchwaly w sprawie przeksztalcenia zakladu budZeto-
wego - OSrodka Sportu i Rekreacji w Ostrzeszowie w jednoosobowqsp6lkg
gniny (w 62/2007.
Rada Miejska jednoglo5nie ( I 8 glos6w,,zd') prryjgla zaproponowane
zmiang porzq$ku obrad XV sesji.

Do o-ktu 3-go Wvb6r sekretarza obrad XV sesii Radv Mieiskiei
Zgo dnre z wcz-efiuejszymi ustaleniami Przewodnicz4cy Rady zglo sil,
aby sekretarzem obrad dzisiejszej sesji zostal radny Jan Papiernik.
Radny Jan Papiernik wyraztt zgodg na kandydowanie.
Rada Miejska jednogloSnie (18 glosow ,Zd)wybrala radnego Jana
Papiernika sekretarzem obrad XV sesji Rady Miejskiej.

Do n-ktu 4-go Przviecie protokolu z obfad XIV sesii Radv Miejlkiei
Radny ArrdrzeJ Og6rkiewicz - sekretarz obrad XIV sesji Rady
Miejskiej przedstawil wniosek w sprawie przyjpciaprotok6l z poprzedniej
sesji bez odczytania.
Wnio sek stanowi zatqcmrk do protokolu.
Ponadto protok6l bytwylozony do wgl4du Rndnych w pokoju nr 25
Urzgdu Miasta i Gminy o czym radni zostali zawiadomieni w zaproszeniu
na obrady dzisiejszej sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (18 glosow ,pt) przyjplazgNosznny wniosek.

Do p-ktu $so Informacia Przewodniczaceqo Radv MieisHei o dzialaniach
podeimowanvph w okresie miedzvsesvinvm
Powyhsz4informacjg zloZyl Przewodniczqpy Rady.
Informacja stanowi zalqc *.do protokolu.

Do o-ktu Gso Sprawozdanie Burmistrua z realizacii zadaf w poorzednim okresie.
zwlaszcza z wvkonania uchwal Radv Mieiskiei
Mariusz Witek - Zastgpca Burmistrza zloiryl powy Zsze sprawozdanie.
Sprawozdanie stanowi zalqczr;rk do protokolu.

Zbyszko Sanaj - Prezes Stowarzyszenia Be4pieczny Powiat poinformowal
2e Stowarryszenie dziala juzprawie od roku Ma na celu pomoc i wsp6l-
dziaNanre z instytucjami zajmujqcymi sig be4pieczeristwem obywateli.
M6wil o podejmowanych inicjatywach, w tym dzialannchprewencyjnych
wSr6d dneci.
Zachgcalradnych do wstgnwania w szeregi Stowarzyszeni4 kt6re byd
moize niebawem uzyska status or garnz,acji uzytku publicznego.
Na rgce Przewodnic?4cega Rady Miejskiej zlotyt statut Stowarryszenia
oraz deklaracj g wstqpienia do Stowarey sznnia.
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Do n-ktu 7-go Interpelacie i zanvtania radnvch
Radny Pawel Kl6ska - wskazal na brak oswietlenia przejscia dla pieszych
WzezAl.Wojska Polskiego (drogg nr 1l) zlokalnowanego tuZ zastszy2o-
waniem z ulicqPiastowsk4. Niewidoczre dla kierowc6w przej{;cie jest
przycrp1vpadk6w. Zapylatezy w tej sprawie byty prowadzone roanowy
zznz4dcqdrogi.
Radny Andrzej Manikowski poruszylproblem stalego braku miejsc posto-
jowych po godz 8w na parkingu przndbytym biurowcem FUM. Petenci
Powiatowego Urzgdu Pracy, Zakladu Uberyieczef SpolecznyctU Kasy
Rolniczego Ubezpieczenia Spolecznego, ltp w godzinach pracy tych insty-
tucji nie rnaj4mo2liwo$ci parkowania samochod6w na czas zalatwiania
swoich spraw. Zapytal czy sqpropozycje rcmiryanratego problemu -
aviqkszenia iloSci miejsc.
Apelowal o:
- srybkie wykonanie remontu jezdni ulicy 2l Stycznta na odcinku od ulicy
Zanrkowej do ul. Piastowskiej,

- zarganuawanie przy lesie klasztornym - w rejonie ulic Sosnowa, Jodlowa"
Swierkowa, ... mini placu zabaw dla mieszkaj4cych tam dzieci oraz jego

wyposaZenia w niezbgd ne vrz4dzenia zabawowe.
Radny Ryszard Szymanski wnioskowal o szybkie zalatane wyrwy - fuiwy
w jezdni ul. Kraricowej przy wjeLdzie na plac Zespolu Szk6l nr 2.
Zapytal:
- na jakim etapie jest prrqf,,czonaprzndrokiem realizacja o5wietlenia ul.

1 Maja od ul. Zamkowej. Pretensje zg\aszajqatin. mieszkafcy ulic: Nor-
weskiej, Buczka i Findera. Mimo potrzeby nie zgloszono do spolki oSwiet-
leniowej tego zadani4

- kiedy zo*an4zaufreszone lancuchy na slupkach ochronnych ustawionych
u zbiegu ulic: Daszyfskiegi i Al.Wolno$ci.

Prosil WicestarostE Zofig Wilkowskq o infonnacjq na temat prowadzonej
procedury pryw atyz,acji sryitala w Ostrzeszowie w Swietle ogloszonego
przfzDyrektoraZespolu Zaklad6w Opieki Zdrowotnej konkursu ofert na
udzielanie Swiadczeri w zakresie prowadzenia wszystkich oddzial6w istnie-
j4cych w sqpitalu narzr,cz Zespolu Zakladilw Opieki Zdrowotnej w Ostrze-
szowie.
Radna Mariola Kozlowska po raz kolejny wnosi o interwencjg do zarz4dcy
drogi nr 4M w sprawie uzupekrieniapoboczy.
Radny Henryk Kajser ru;wiqzal do interpelacjizlozonej na XIII sesji Rady
Miejskiej w dniu 20 grudnia 2007 rotr'uw sprawie ustalenia realnej ceny
rn ryto w naszej gminie, kt6ra to cena sluiy do tnliczanra wysoko6ci
podatku rolnego. Rada Miejska nie skorzystala z prawa do ustalenia ni2szej
stawki eeny irytana rok 2008, avffzymala stawkg urzEdow4 c,o grozi ,ga-
pa$ci4' wigkszo5ci gospodarstw rolnych. Apelowal do radnych, aby w pra-
cach nad projekSem uchwaly w sprawie podatku od nieruchomo5ci na rok
2009 nre pomineli tej tak istotnej dla rolnik6w kwestii i wzorem okolicz-
nych gmin urealniC ceng 25rta jaka jest na lokalnym rynku.
Wr6cil do wniosku zloimnego na )OOil/III sesji Rady Miejskiej w dniu
2l vtrz,e$rua2006 roku w sprawie ustawienia stosownej tablicy informujqcej
niepetrnosprawnych poruszajqcych siE samochodami (na w6zkach inwalidz-
kich) o mo2liwoSciwjazduna podw6rze Urzgdu Miasta i Gminy i skorzysta-
nia z windv.
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Radny Henryk Mackani6 apelowal o jak najszybsze prowadzenie remont6w
dr6g i ulic, a milaszcza dr6g gruntowych.
Radny Andrzej Og6rkiewic z - dlapoprawieni a bezpieczefstwa os6b niepel-
nosprawnych zaproponowal przeniesienie parkingu dla inwalid6w na ulicy
2l Stycznn (przy parku) na drug4strong - przed budynek Urzqdu Miasta
i Gminy.

Do o-ktu &so zaovtania i wniosH pnewodniczacvch {zielnic i soltvs6w
Nie bylo.

Do o-litu 9-eo Podigcie uchwal w snrawie:
a) zatwierdzenia nhn6w or-acv stalvch Komisii Radv Mieiskiei

na 2008 rok
Radny Edward Skrz5pek - Przewodniczqpy Rady Miejskiej przedstawil
powyzszy projekt uchwaly wraz z zalryznikami.
ZaN4cmtkibytytematemposiedzeniaposzrz-eg6lnychKomisjiRady
Miejskiej.
Rada Miejska jednoglo$nie (18 glos6w ,/d) podjqla uchwalE.
Uchwala Nr K,I / 99 / 2008 stanowi zrllqcz;rltk do protokolu.

b) mian w budiecie Miasta i Gminv Ostrzesz6w w 2008 roku
(nr E1l2008)
J6zef Bukiewicz - Skarbnik przedstawilprojekt uchwaty.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopinowaly projekt
uchwaty pod obrady sesji.
Rada Miejska jednoglofnie ( I 8 glos6w,pai) podjpla uchwalg.
Uchwala Nr XV/100/2008 stanowi zalqcznrkdo protokolu.

Mariusz Witek - Zastgp,aBurmistrza przedstawil nastgpuj4ce projekty
uchwal:
c) tarvf dln zbioroweeo zaopatrzenia w wode i zbioroweso

odorowadzania fciek6w (nr 7212007)
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt
uchwaly pod obrady sesji.
Rada Miejska jednoglo$nie (18 glosow ,gd') podjEla uchwalE.
UchwalaNr XV/I0I /2008 stanowi zailryzntkdo protokolu.

d) ustalenia nainiipzeso wvnaerod?enia dh nracownik6w O5rodka
Soortu i Rekreacii w Ostneszowie (nr 7812007)
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt
uchwaly pod obrady sesji.
Rada Miejska jednoglo5nie (18 glos6w ,t-t) pod1ela uchwalg.
Uchwala Nr XV/ 1 0212008 stanowi zalqczrrrk do protokolu.

e) przviecia warto5ci iedneso nunktu dla ustalenia miesiecnvch stawek
wvnaerodzenia zasadniczeeo nracownik6w O5rodka Soortu i Rel{re-
acii w Ostmeszowie (nr 7912008)
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaty projekt
uchwaly pod obrady sesji.
Rada Miejska jednoglo5nie (18 glosow ,gd) podJela uchwalp.
Uchwala Nr XV/l 03/2008 stanowi z,al4czrnk do protokolu.
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f) wvstanienia Mippta i Gqinv Ostrzesz6w ze Stowarzzvszenia Gmin
i Powiat6w \ilielkopolski (nr 802008)
Wodzimie rz P iekarczyk - Sekretarz przedstawil projekt uchwaty.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnre zaopiniowaly projekt
uchwaly pod obrady sesji.
Rada Miejska jednoglo5nie (18 glosow ,td) WdjpNauchwalp.
Uchwala Nr XJII / | 04 /2008 stanowi zatqczrrlk do protokolu.

Marian Grzegorek - Dyrektor Zaktafur Obslugi Plac6wek OSwiatowych
przedstawil proj ekty uchwal :
g) resulrminu okre5lriaceeo wvsoko5d dodatk6w i innvch skladnik6w

wvnagrodzenia nauczvcieli oraz szczeg6lowvch wamnk6w ich
ozvzpawania. a tak2e wvsoko5d. szczee6lowe zasadv oriryqawania
i wvplacania nauczzvcielskieeo dodatku mieszkanioweeo (nr 8212008)
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt
uchwaly pod obrady sesji.
Rada Miejska jednoglo5nie (18 glosow ,pd') Wdjela uchwalg.
UchwalaNr XV/105D008 stanowi zalqczrruk do protokolu.

h) okre5lenia soosobu nodzialu Srodk6w oraz kryteri6w i trybu
nrzzyznawania nasr6d ze specialneso funduszu nasr6d dla
nauczvcieli.za ich osi4sniecia O'd?ktvc%no-wvchowawcze
(nr 83/2008)
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaty projekt
uchwaly pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (18 glosow ,l.d') podjEla uchwalE.
UchwalaNr XV/106/2008 stanowi z-aNqcznrk do protokofu.

i) ustanowienia sluiebnofci er$ntowei (nr 84/2008)
Mariusz Witek - ZasJqpca Burmistrza przedstawil Wvryzszy projekt
uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaty projekt
uchwaly pod ob,rady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (18 glosow ,Z.d) podjgla uchwalg.
Uchwala Nr W / 107 /2008 stanowi nlqcznrk do protokolu.

Przewodniczqpy Rady Miejskiej oglosil l0 minutowqprzerwQ w obradach
( l  l ro _ I19.

Do n-ktu 10-eo Informacia z dzialal+oSci Komisii Rewizzvinei Radv Mieiskiei
Ostnesz6w ra2007 rok
Radny Hemyk Kajser - Przewodnicz4cy Komisji Rew@jnej zaponnl
Radg z powyZszq informacja.
Infonnacja stanowi zalp, rk do protokolu.
Mariusz Witek - Z,astqrca Burmistrza podziEkowal za praceKomisji
Rewizyjnej.



-6

Do p-ktu ll-so Odnowiedzi na intemel4cie i zapvtania
Mariusz Witek - Zasterpca Burmistrza odpowiadajap wyjainil:
- nie ma wymogu o$wietlenia prznjscia dla pieszychprry skrzy2owaniach
dr6g - wedlug wla5ciciela drogi o5wietlenie przejScia to dodatkowe
bezpieczenstwo dla pieszyctl

- plac przy Z,akladzie Energetyki Cieplnej, na kt6rym gromadzony byl
mial wgglowy m6glby by6 wykorrystany po przebudowanie na parking,

- bpdzie prowadzony remont ulic: 21 Stycznia i Krafcowej,
- jest mo2liwo56 utworzenia placu zaba'w w lesie klasztornym,
- bedzie opracowany projekt na odwietlenie ul. I Maja"
- wedlug oSwiadczenia wlaSciciela drogi laricuchy na slupkach ulicy
Daszynskiegokdqwnajblrtszymczasiezalotane,

- s4zapewnienia budowy Scie2ki pieszo-rowerowej w Rojowie i Szklarce
Mydln.. W Szklarce My5ln. nie sqjeszcze wykupione wszystkie grunty
od prywatnych wlaScicieli,

- w przyszlo5ci przy opracowywaniu projel,tu uchwaly w sprawie podat-
k6w resortowa Komisja winna wnioskowac w sprawie podatku rolnego,

- wiemy, 2e na terenie miasta i gminy mamy jeszcze drogi gruntowe, kt6re
w niekt6rych porach roku s4nieprzejezAne,

- w tym roku przystqpimy do budowy parkingu za budynkiem prokuratury.
Przewodniczqpy Rady Miejskiej zaproponowal roznowy z UrzEdem Skar-
bowym w sprawie udostgmienia parkingu Urzgdu dla mieszkaric6w miasta
i gminy, aby rozlotiqzac chod w czg5ci problem parkowania przy Powiato-
wym Urzqdzie Pracy, ZUS itp.
Zofia Witkowska - Wicestarosta Powiatu Ostrzeszowskiego wyja5nila
ze w dniu 4 lutego 2008 roku ogloszono konkursy na pod wykonawstwo
prowadzenia wszystkich oddzial6w szpitalnych. Dodala, tL jestto prywaty-
zacjapracy (sp6lki pracownicze) i nie bgdzie odczuwalna dla pacjent6w.
Konkurs dotyczy uslug kontraktowanych z NFZ rw lata2008 - 2013.
Do tej pory nie rWlynela zadnaoferta.
Radny Crzegorz Wigcek - czlonek Spolecznej Rady ZespokaZakNad0w
Opieki Zdrowotnej podkreSlil 2rc ordynatovy oddzial6w w szpitalu sq
zaprywatyzacjqo ale nie sqdo tego przygotowani.
Zerronl,ewek - czlonek Zarz.qfu Powiatu w Ostrzeszowie zwr6cil uwagQ,
ze najwigkszym problemem moge ok,aza( siE w szpitalu niedobory kadro-
we, w ntiryk'uzcrppr6buje siE stworzy6 mechanian, abytemu zap-
biec.

Do p-ktu 12-eo Sprawv r6ine i informacie
Mariusz Witek * Zas/tEpa Burmistrza zapozr:o,\ Radg Miejskq z pismami
w sprawie:
- pismem Rady Powiatu Wieruszowskiego w sprawie likwidacji szpitala
w Wieruszowie,

- wniosku o nadanie prof. Kazimierzowi Thielowi godnoSci Honorowego
Obywatela Miasta i Gminy Ostrzesz6w.
U Przewodnicz4pego Rady Miejskiej bqdzie wylo?nna lista i radni bEdq
mogli pprzes wniosek o nadanie godnofui Honorowego Obywatela.

Radny Jan G6ra wspomniaf 2e nie otrzymal zaproszenia na walne zebranie
OSP Osfizesz6w i prawdopodobnie inni radn teZ nie otrrymali.
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W,,Czasie Ostrzeszowsk ird' vkazal sig artykul, 2e r adni zlekcew aLyli wal-
ne zebranie OSP.
Radny Pawel Kl6ska poinformowal, 2e zaproszsnia dla radnych naznbra-
nie OSP w Ostrzeszowie byly wyslane przfrzpocztg.
Radny Edward Slcrzypek - Przewodniczryy Rady Miejskiej:
- my$limy o dofinansowaniu z*upusamochodu dla OSP Ostrzesz6w,
- zapozr:r,l z lnformacjq Mrej sko-Gminnego OSrodka Pomocy Spolecznej
w sprawie aktywnego udzialu radnych w tworzeniu ,,Strategii integracji
i rozwiqrywania problem6w spolecznych Miasta i Gminy Ostrzesz6w
na lata 2008 - 20 | 5" . Informacja stanowi z,alryznrk do protokolu,

- radni otrzymalidruki oSwiadczefimajqtkowycfu kt6re mleiry wypekrid
inw6ci6 zzalqcztnkami do dnia 30 kwietnia br.,

- kolejna sesja Rady Miejskiej odbpdzie sig w dniu 27 mnca2008 roku.

Do o-ktu l3-so Zakoficzenie
Przewodniczqpy Rady Miejskiej kr6tko podsumowal przebieg obrad sesji,
podziqkowal wszystkim zaudziatw obnadach i zamknal obrady XV sesji
Rady Miejskiej.
Rada podjela 9 uchwat.
Rada rozpoczqlaobrady o godzinie l0@, a zakohczylao godzinie 12s.

Sekretarz
obrad XV,sesji ${y Miejskiei

/att Qlc Pf e'-"-'r(
Yan Papiernik

Protokolowala

PI r  Z I iWODNICZAfTY
RADY MIE. ISKI l . I . I
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